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Szóbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

,,Megteszi-e a kormány a szükséges intézkedéseket, hogy ne hagyják el tömegesen a

rendőrök a pályát?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány felelőtlen politikája összeomlásba sodorhatja a rendvédelmi szerveket. Ha nem
változtatnak azonnal, akkor nem lesz rendőr az utcán, aki ellássa a közrendvédelmi
feladatokat, nem lesz tűzoltó, aki eloltsa a tüzet.
A jelenleg hatályos törvény szerint a rendvédelmi szervek állománya 2019 január l-től csak
szabadságban válthatja meg a túlórákat, pénzben nem. Az utóbbi években ezt utolsó pillanatos
korrekciókkal oldották meg, most azonban ha nincs módosítás, tömegesen hagyhatják el az
emberek a rendvédelmi szervek állományát, így tovább csökkenhet a rendőrség,
katasztrófavédelem és a büntetésvégrehajtás állománya is.
Ha csak szabadságban válthatóak meg a túlórák, egyszerűen nincs annyi ember az
állományban, hogy a szolgálatot meg tudják szervezni, ez mára az ország biztonságát
veszélyezteti!
A rendvédelmi szervek állománya hatalmas, több ezer fos létszámhiánnyal küzd. Emellett
hatalmas a fluktuáció is, a legtöbben akik belépnek a rendvédelmi szervek állományába
mindössze pár hónap után elhagyják azt.
Emellett a rendvédelmi szervek állománya erőn felül teljesít túlszolgálatot és túlmunkát, mára
évente 8-10 millió túlóráról beszélünk! 2016-ban még azt ígérte a Belügyminisztérium, hogy
meg fog szűnni a létszámhiány és a több millió túlóra, sőt a helyzet még tovább romlott.



''

A rendvédelmi szervek helyzetének rendezésére szokásos kommunikációs trükkök helyett
érdemi, az állomány komplex gondoskodását célzó megoldásokat várunk a kormánytól.
A helyzet gyors kezelésére, hogy ne hagyják el tömegesen a BM állományát,
törvényjavaslatot nyűjtottunk be az Országgyűlésnek, mely biztosítja, hogy 2019. január 1.
után is megkaphassa pénzben a Magyar Honvédség és a rendvédelmi szervek állománya is a
túlórák ellentételezését!

Elfogadják-e ajavaslatunkat?

Budapest, 2018. szeptember 20.
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